
DA3-3_εσ/semivok 3.Deklination  

der Adjektive auf εσ-/Semivokal  
 

Stämme auf -εσ- 
zweiendig 

εὐ-γενεσ- (wie γένεσ-)  συν-ηθεσ- (wie Σωκράτεσ-)  ὑγιεσ- (mit α purum nach ι)  

edelgeboren   gewohnt   gesund  

εὐγενής εὐγενές  συνήθης σύνηθες  ὑγιής ὑγιές 

 εὐγενοῦς   συνήθους   ὑγιοῦς 

 εὐγενεῖ   συνήθει   ὑγιεῖ 

εὐγενῆ εὐγενές  συνήθη σύνηθες  ὑγιᾶ/ -ῆ ὑγιές 

εὐγενεῖς εὐγενῆ  συνήθεις συνήθη  ὑγιεῖς ὑγιᾶ !  

 εὐγενῶν   συνήθων !   ὑγιῶν 

 εὐγενέσι(ν)   συνήθεσι(ν)   ὑγιέσι(ν) 

εὐγενεῖς εὐγενῆ  συνήθεις συνήθη  ὑγιεῖς ὑγιᾶ !  

 

 

Stämme auf -υ-   Stamm auf - ν- 

dreiendig  dreiendig 
ἡδύ-/ἡδέF-, ἡδέF-Øα  ἡμίσυ-/ἡμίσεF-, ἡμίσεF-Øα  μέλαν-, μέλανØ- 

süß    halb (wie ἀλήθεια)  schwarz   

ἡδύς ἡδεῖα ἡδύ  ἥμισυς ἡμίσεια ἥμισυ  μέλας μέλαινα μέλαν 

ἡδέος  ἡδείας ἡδέος   ἡμίσεος ἡμισείας ἡμίσεος  μέλανος μελαίνης μέλανος 

ἡδεῖ ἡδείᾳ ἡδεῖ  ἡμίσει ἡμισείᾳ ἡμίσει  μέλανι μελαίνῃ μέλανι 

ἡδύν  ἡδεῖαν ἡδύ  ἥμισυν ἡμίσειαν ἥμισυ  μέλανα μέλαιναν μέλαν 

ἡδεῖς ἡδεῖαι ἡδέα  ἡμίσεις ἡμίσειαι ἡμίσεα  μέλανες μέλαιναι μέλανα 

ἡδέων ἡδειῶν ἡδέων  ἡμισέων ἡμισειῶν ἡμισέων  μελάνων μελαινῶν μελάνων 

ἡδέσι(ν) ἡδείαις ἡδέσι(ν)  ἡμίσεσι(ν) ἡμισείαις ἡμίσεσι(ν)  μέλασι(ν)  μελαίναις μέλασι(ν) 

ἡδεῖς ἡδείας ἡδέα  ἡμίσεις ἡμισείας ἡμίσεα  μέλανας μελαίνας μέλανα 

 

Zwei Stämme 

dreiendig 

πολύ-/ πολλ-ά-/ό-  μέγα-/ μεγάλ-α-/ο- 

viel  groß 

πολύς πολλή πολύ  μέγας μεγάλη μέγα 

πολλοῦ πολλῆς πολλοῦ  μεγάλου μεγάλης μεγάλου 

πολλῷ πολλῇ πολλῷ  μεγάλῳ μεγάλῃ μεγάλῳ 

πολύν πολλήν πολύ  μέγαν μεγάλην μέγα 

πολλοί πολλαί πολλά  μεγάλοι μεγάλαι μεγάλα 

πολλῶν πολλῶν πολλῶν  μεγάλων μεγάλων μεγάλων 

πολλοῖς πολλαῖς πολλοῖς  μεγάλοις μεγάλαις μεγάλοις 

πολλούς πολλάς πολλά  μεγάλους μεγάλας μεγάλα 

 


